



Geography Trip

Near 11 Geography pupils undertook a field trip to Spain to help them with their GCSE studies. They investigated various topics such as coastal erosion, urban morphology, river sediment and water patterns. Whilst exploring the beautiful part of the world, they were most fortunate to enjoy the glorious landscape view too.

رحلة الجغرافيا

تعددت رحلة الجغرافيا بهدف تعليم 11 طالباً من المرحلة المتوسطة، حيث سافروا إلى إسبانيا لدراسة مواضيع مختلفة تتعلق بالجيولوجيا، مثل التآكل الساحلي، والبنية الحضرية، ورسوب الأنهار، وأنماط تدفق المياه، وأنماط الترسيب. أثناء استكشافهم للجزء الجميل من العالم، كانوا محظوظين جداً بتجربة المناظر الطبيعية الرائعة أيضاً.



Team Competitions

The competition runs for the whole year, with teams get into the final column of the end. By the end of the year, all teams have participated in various events, like Cross-country, Water Sports, and more team activities. They enjoyed it very much as it was a chance for them to relax.

منافسات الفرق



Ski Trip

More than 11 students and 11 staff members went on a ski trip to the French Alps. As well as having a lot of fun, they all improved their skiing and snowboarding skills, and also learnt to appreciate the beautiful environment for the first time.

رحلة التزلج على الثلج

تسعى طلبة المرحلة المتوسطة و 11 معلمة على رحلة التزلج الترفيهية إلى جبال الألب الفرنسية. بالإضافة إلى التمتع بالبيئة الجميلة، فقد تحسّنوا جميعهم مهارات التزلج على الثلج والتزلج على الماء، كما تعلموا تقدير البيئة الجميلة لأول مرة.





ديبا

The A&L boys were challenged both physically and mentally and have a variety of different skills during their trip to Dubai. The boys took part in climbing, mountain biking, kayaking, raft building, archery and high ropes in a variety of different environments and came away from the camp with new skills, new friends and very happy memories.

مينا

التحدي الذي اعترضه فريقنا في دبي كان مختلفا جدا، حيث تعلموا في هذا المخيم الكثير من المهارات الجديدة مثل ركوب الدراجات الجبلية، تسلق الجبال، بناء القوارب، ركوب الكاياك، والقفز من ارتفاعات مختلفة. لقد عادوا من المخيم مع مهارات جديدة، أصدقاء جدد، وذكريات سعيدة.



LaVivacity Camp

The boys had a great time exploring new surroundings and engaged in a wide range of physical activities. They all worked extremely hard throughout the trip and gave their best skills along the way.

مخيم أسفاه المدينة

التحدي الجديد الذي واجهنا في أسفاه المدينة كان مختلفا جدا، حيث تعلموا في هذا المخيم الكثير من المهارات الجديدة مثل ركوب الدراجات الجبلية، تسلق الجبال، بناء القوارب، ركوب الكاياك، والقفز من ارتفاعات مختلفة. لقد عادوا من المخيم مع مهارات جديدة، أصدقاء جدد، وذكريات سعيدة.

